
Verslag bestuursvergadering SVL op 4 januari 2024. 

Tijd: 19:30 – 20.00 uur 

Plaats: Marijkestraat. 

 

Aanwezig: voltallig bestuur, Angelika doet digitaal mee. Verslag door Menno. 

 

 

Agenda. 

 

• Voorstel vergunnings aanvraag en besluit hierover 

• 75 jaar S.V. Loenen aan de Vecht 

• Schoonmaak dag. 

• Prijzen munitie 

• 5x halve meesterkaart  

 

Vergunnings aanvraag 

 

Menno geeft een korte samenvatting van de stand van zaken n.a.v. de wens om een nieuwe 

schietlokatie te zoeken. Uit de oude stukken blijkt dat er meerdere malen over een nieuwe 

schitebaan gesproken is, echter is het daar bij gebleven. Via Kees Hennipman en de stukken 

van Angelika en Tanja hebben we kunnen concluderen dat de optie voor een vergunnings 

aanvraag op het Sportpark de Heul als meest reeel beschouwd mag worden. Deze stukken zijn 

ter kennisgeving naar jullie gemaild. We zijn van mening om een vergunnings aanvraag bij de 

gemeente te deponeren. Daarvoor is een concept tekening in de maak. Mochten we op het 

punt komen om de vergunning in te dienen zal ik vooraf jullie de definitieve versie 

aanleveren. Hierop kunnen jullie dan nog reageren. 

 

Analyse van het huidige perceel zal t.z.t. geschieden door twee makelaars c.q 

projectontwikkelaars in te schakelen om een herziene studie te doen (zie oude studie Oxido). 

Hierin zal de mogelijkheid van twee huizen worden meegenomen en de daaraan verbindende 

bevestiging vanuit de provincie c.q gemeente. Prijsstelling zal dus sterk afhankelijk zijn van 

wel mogen bebouwen of niet.  

 

Age komt met de opmerking dat de buurman Gelderman aangeeft dat de buurman van 

Gelderman de grond wel wil kopen. Met deze buurman kunnen we nog in gesprek gaan. 

 

75 jaar S.V. Loenen aan de Vecht.  

 

Dennis geeft een toelichting hoe hij denkt dit vorm te kunnen geven. Het idee is in ieder geval 

de bedoeling om een mail naar de leden te sturen met de vraag wie zitting wil nemen in een te 

vormen commisie. We kunnen dan tijdens de voorjaars ALV de vraag nog eens stellen wie in 

de commissie wil plaats nemen. Dennis vindt het een goed idee om het op te splitsen in twee 

delen. Een deel voor de leden en een deel voor genodigden (gemeente, KNSA etc.). Dennis 

maakt een voorstel en deelt deze rond binnen het bestuur. 

 

Algemene schoonmaakdag. 

 

Deze willen we inplannen eind Maart. Ook dienen we rekening te houden met de memo van 

Ben Bolderdijk dat de kogelvangers ook vernieuwd moeten worden. Een mail met een tekst 

voorbeeld zal Dennis naar Angelika mailen. Angelika kan deze dan rond mailen. 



 

 

 

Prijzen munitie. 

 

De inkoop prijzen van de munitie gaan steeds verder omhoog. Omdat Menno de laatste 5000 

stuks RWS munitie nu nog kan inkopen voor € 5.65 eind januari, zal Menno een overzicht 

maken van de nieuwe prijzen. Overzicht volgt nog eind januari. 

 

5x halve meesterkaart. 

 

Marcel vraagt zich af of we nu gaan handhaven als leden de 5x halve meesterkaart niet 

schieten. (KNSA eis) Tot op heden gebeurt dat niet voldoende, echter staat in het 

huishoudelijke reglement dat het bestuur een aantal stappen kan nemen tegen “onwillige 

leden”. Na discussie besluiten we het afgelopen jaar door de vingers te zien maar we sturen 

wel een mail naar de leden dat we het komende jaar 2024 hier veel stringenter op gaan letten. 

Ook de leden die op twee verenigingen lid zijn dienen te overleggen op welke vereniging zij 

de KNSA eis schieten.  

Spreken we hier over een kalenderjaar januari-december of het kalenderjaar van de 

schietvereniging tot eind maart. We houden het kalenderjaar van de KNSA aan. We sturen 

een mail naar de leden om hen te wijzen dat de KNSA eis wel geschoten moet worden. Ze 

zijn dan op de hoogte gesteld en dan op de ALV nog eens extra een reminder communiceren. 

Hoe borgen we deze actie? De 5 halve meesterkaarten verdelen we over het kalenderjaar en 

kijken halverwege naar de status per lid.  

Nb Angelika: Marcel Sloeserwij had nog het voorstel de verplichte KNSA korpskaarten te 

verkopen (mooie controle). Ik heb niet meegekregen waarom we dat niet doen.  

 

 

Zeer positief is de constructieve manier van vergaderen in 30 minuten tijd. Het blijkt dat 

wanneer iedereen vooraf zijn huiswerk doet je snel besluiten kan nemen. 

 

 
 

 

Aldus opgemaakt en er is altijd ruimte voor aanvullingen c.q verbeteringen. 

 

 

 

 

 


